

COMMUNIQUÉ

The University of Mauritius has noted with concern the statements made by Mr Sarvesh during the programme "**Laverite Zeness**", produced by *La Sentinelle* (L'Express), which addressed issues relating to drug consumption.

We wish to clarify that whilst Mr Sarvesh is a student of the University of Mauritius, the University was neither invited to nominate a student representative for the programme nor did it authorise Mr Sarvesh's participation.

The University of Mauritius therefore wishes to make it categorically clear that the views and opinions expressed by Mr Sarvesh during the broadcast are entirely his own and do not, in any circumstances, reflect the position or values of the University.

The University was not advised in advance of the student's participation in this programme and hereby formally dissociates itself from any views or assertions expressed by the student.

The University of Mauritius operates under a strict equal opportunities policy and does not discriminate amongst the citizens of the Republic of Mauritius. The University remains steadfastly committed to promoting and maintaining these principles at all times.

University of Mauritius *Public Relations Office*

14 juillet 2025

COMMUNIQUÉ

L'Université de Maurice a pris connaissance des déclarations faites par M. Sarvesh lors de l'émission « **Laverite Zeness** », produite par *La Sentinelle* (L'Express), qui traitait de questions liées à la consommation de drogues.

Nous tenons à préciser que, bien que M. Sarvesh soit effectivement étudiant à l'Université de Maurice, l'Université n'a été ni invitée à désigner un représentant étudiant pour participer à cette émission, ni n'a autorisé la participation de M. Sarvesh.

L'Université de Maurice souhaite donc faire savoir de manière catégorique que les opinions et points de vue exprimés par M. Sarvesh sont entièrement les siens et ne reflètent en aucune circonstance la position ou les valeurs de l'Université.

L'Université n'a pas été informée préalablement de la participation de cet étudiant à cette émission et se dissocie par la présente formellement de toute opinion ou assertion exprimée par l'étudiant au cours de cette diffusion.

L'Université de Maurice applique une politique stricte d'égalité des chances et ne pratique aucune discrimination envers les citoyens de la République de Maurice. L'Université demeure fermement attachée à la promotion et au maintien de ces principes en toutes circonstances.

Université de Maurice *Bureau des Relations Publiques*